
 
 
 

貿易通領先同儕創先河 
-  榮獲多項客戶服務殊榮與認證 - 

 

致：貿易通用戶        

 

 

「政府電子貿易服務」二零二一年五月一日起支援「智方便」 
 

由二零二一年五月一日起，「政府電子貿易服務」 將支援「智方便」，屆時已登記「智

方便」的用戶在使用「政府電子貿易服務」時可使用其「身分認證*」、「數碼簽署*」

及「填表通」功能。 

 

有關查詢登記「智方便」，可致電「智方便」電話熱線 182 123。 

 

若客戶查詢於貿易通的「政府電子貿易服務」使用「智方便」功能，可致電貿易通客戶

服務熱線 2917 8888。 

 
*適用於貿易通進出口報關及應課稅品許可證網上平台 

 

 
Attention: All Tradelink Customers 

Government Notice     

 

Support iAM Smart in Government Electronic Trading Services (GETS) from 1 May 2021 
 

With effect from 1 May 2021, GETS will support iAM Smart and registered iAM Smart users can use its 
authentication*, digital signing* and "e-ME" form-filling functions for GETS.   
 
For enquiries about the registration of iAM Smart, please call the enquiry hotline of iAM Smart at 182 
123.  
 
For enquiries about using iAM Smart functions in GETS provided by Tradelink, please call Tradelink 
Customer Service hotline at 2917 8888. 
 
*Applicable to Tradelink Import/Export Declaration and Dutiable Commodities Permits online platform 
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Note: This fax includes important information about your use of Tradelink services.  If you prefer to receive such information by email instead of fax, please provide 

your email address _______________________________________; CETS ID ________________________________ and fax to us at 25060388.  

請注意：此傳真包含有關閣下使用貿易通服務的重要訊息，如閣下欲以電郵方式取代傳真接收這些訊息，請提供 

電郵地址_____________________________________CETS ID __________________________________並傳真致25060388 
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